


姓 名	张晟源	性别	男	
职 称	讲师	系别	机械工程系	
学 位	硕士	电话	13276629000	
E-mail	229012966@qq. cn			
单位地址	南京市浦口区点将台路 40 号	邮编	210031	
研究领域	工业设计及雕塑			
社会兼职	中国工艺美术学会会员 江苏省工业设计协会会员 江苏省雕塑家协会会员			
承担项目	几何体素描精品课程设计			
学术成果	<p>近期主要论文：</p> <ol style="list-style-type: none"> 1.《在素描教学中如何激发学生学习兴趣的几点思考》中国科教创新导刊 2010.第 12 期 2.《雕塑-人们生活中不可缺少的靓点》中国电子商务 2011.第 11 期 3.《试论雕塑艺术在社会文化中的地位、特征和价值作用》神州 2012.11 期 月上旬 4.《试论装饰艺术在当今家庭装潢中的地位和作用》中华民居 2011.第 4 期 5.《对紫砂雕塑发展前景的几点思考》中国文房四宝 2013.第 5 期 6.《对传承发展传统雕塑文化的几点思考》科教导刊 2014.第 11 期 7.《试论敦煌艺术对现代壁画、雕塑的历史价值和深远意义》大众文艺 2015.第 22 期 			
奖励荣誉	<p>2012 年 5 月个人陶瓷雕塑作品在中国宜兴陶瓷博物馆参展，由江苏省工业设计学会主办的“台宜奖”国际陶瓷设计大赛暨名家创作作品展。</p> <p>2012 年 11 月个人紫砂雕塑作品“达摩系列之一”参加江苏省美协主办的 2012 江苏省中青年雕塑家作品邀请展。</p> <p>2014 年个人紫砂雕塑作品“罗汉系列”于江苏省现代美术馆参加江苏省美协主办的“抱朴守真”无锡雕塑展。</p> <p>2014 年 1 月个人紫砂雕塑《达摩》作品被无锡市博物院永久收藏。</p> <p>2015 年个人紫砂雕塑作品“罗汉系列”于江苏省现代美术馆参加江苏省美协主办的江苏省首届当代紫砂雕塑展。</p> <p>2016 年 2 月，个人作品《达摩》被无锡市博物院永久陈列。</p>			

Teaching staff/ Personal information

Name	Sheng Yuan Zhang	Gender	Male	
Title	lecturer	Department	Department of Mechanical Engineering	
Degree	master	Telephone	13276629000	
E-mail	229012966@qq. cn			
Unit address	Pukou district of Nanjin Di anjiangtai road no.40	Post code	210031	
Research field	Industrial design and sculpture			
Social appointments	Member of China Arts and Crafts Association Member of Jiangsu Industrial Design Association			
Research projects	Design of the fine course of geometry sketch			
Academic achievements	<p>Recent major papers:</p> <p>1 "in the sketch teaching how to stimulate the thinking of" students' interest in learning China Education Innovation Herald 2010 twelfth</p> <p>2 "sculpture - an indispensable point in people's life" China e-commerce eleventh 2011</p> <p>3 "on the status, characteristics and value of sculpture art in the social culture", the 2012.11 period of the early period of China</p> <p>4 "on the status and function of decorative art in today's home decoration" Chinese dwelling houses fourth 2011</p> <p>5 "some development prospect of purple clay sculpture" Chinese 2013 fifth on the "scholar's four jewels"</p>			

	<p>6 "on the inheritance and development of thinking" some traditional sculpture culture daokan 2014 science eleventh</p> <p>7 "on the historical value and the profound significance of the modern mural painting and sculpture in Dunhuang art", the twenty-second 2015 period</p>
<p>Reward & honor</p>	<p>May 2012 personal ceramic sculpture exhibition in Yixing, China Ceramic Museum exhibition, sponsored by the Jiangsu Provincial Industrial Design Institute, "Taiwan Yi Award" International Ceramics Design Competition and exhibition of famous artists.</p> <p>November 2012 personal purple sculpture "Damour series" in young sculptor works sponsored by Jiangsu Province Artists Association of Jiangsu Province in 2012 exhibition.</p> <p>2014 personal Yixing sculpture "arhat series" in the Jiangsu province of Museum of Contemporary Art in the United States Association of Jiangsu province hosted the Wuxi sculpture exhibition be simple and innocent.</p> <p>January 2014 personal sand sculpture "Damour" works by the Wuxi Municipal Museum permanent collection.</p> <p>2015 personal Yixing sculpture "arhat series" in Jiangsu Province, Museum of Contemporary Art in Jiangsu Province, Jiangsu Province Artists Association hosted the first modern pottery sculpture exhibition.</p> <p>In February 2016, the individual works of "Damour" by the Wuxi Municipal Museum permanent exhibition.</p>